
Verslag bestuursevaluatie 
 
Elk jaar evalueert het bestuur haar eigen functioneren. Eens in de twee à drie jaar wordt dit door een 
externe expert begeleid. Dit jaar heeft het bestuur de evaluatie laten begeleiden door Bureau 
Brands. 
 
Het bestuur kijkt met tevredenheid terug op het feit dat er eindelijk weer wedstrijden georganiseerd 
zijn. In de afgelopen tijd zijn er ook stappen gezet in de herstructurering van de bond. Het 
vereenvoudigen van de structuur levert al meer overzicht en kortere lijnen. Een zorg is nog altijd de 
beperkte beschikbaarheid van vrijwilligers. Het bestuur merkt dat ze daardoor de neiging heeft om 
taken over te nemen. Dat is tijdelijk misschien wel een oplossing, maar daardoor raakt het werken 
aan het verbeteren van processen ondergesneeuwd. Ook heeft het bestuur behoefte aan meer grip 
op de eigen agenda. Soms blijven actiepunten te lang liggen, wat ervoor zorgt dat de 
betrouwbaarheid van het bestuur onder druk kan komen te staan. 
 
Prioriteit voor het komende jaar is om te zorgen dat het onderling vertrouwen versterkt wordt. Ook 
willen we blijven werken aan het oplossen van het probleem van vrijwillige inzet en de afronding van 
de herstructurering. Daarvoor heeft het bestuur de volgende acties op de lopende agenda 
opgenomen: 

• Beter structureren van de vergaderingen waardoor actiepunten minder lang blijven liggen. 
• Verbeteren communicatie met en vanuit de disciplines door hier samen met de 

coördinatoren afspraken over te maken. 
• Apart plan maken voor organisatieontwikkeling met nadruk op de betrouwbaarheid van het 

bestuur, het goed functioneren van de wedstrijdleiding en ruimte voor eigen initiatief vanuit 
de disciplines. 

• Plan maken voor werving vrijwilligers waarbij ook ruimte gemaakt wordt voor tijdelijke of 
eenmalige taken 


